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Het jaarverslag 2023 

 

Acties en activiteiten 

In maart en juli zijn er KRING wedstrijden georganiseerd. Er hebben diverse schrik- en 

trailtrainingen plaatsgevonden. In december en januari vinden bij ons Drentse 

Selectiewedstrijden plaats. Verder hebben we dit jaar meegedaan aan de 

RaboClubSupport actie en is er een aardappel- en uienactie georganiseerd. Gesponsord 

door de familie Ellerman. 

Op 18 november was er een showavond. Er waren veel deelnemers. De avond startte met 

een bezoek van sinterklaas en zijn pieten. Er waren veel prijzen verzameld. Er werden 

loten verkocht. Er waren veel bezoekers. Het was een fantastisch avond. Met dank aan 

de hulp van veel vrijwilligers. 

 

Lessen 

Op maandagavond worden er springlessen gegeven door Karin Dijkstra. 

Op dinsdagavond dressuurlessen gegeven door Henk Robben. Momenteel zit de 

dinsdagavond les vol.  

 

Gebruik rijhallen en reserveringssysteem 

Bakleden kunnen gebruik maken van de buiten- en binnenbakken. Bij gebruik van één van 

de binnenbakken maken we gebruik van het reserveringssysteem op de website.  

 

 

Bestuursvergaderingen 

Ongeveer eens per 2 maanden vindt er een bestuursvergadering plaats. Ook voor leden 

is het mogelijk hier aan deel te nemen. Tijdens deze vergadering worden naast de vaste 

onderwerpen zoals de financiën, activiteiten, lessen, wedstrijden, jaarplanning en 

gebruik stallen ook ideeën uitgewisseld en ingekomen stukken behandeld. Met regelmaat 

worden de leden van de Stichting ook uitgenodigd voor de bestuursvergadering. Dit 

bevordert de onderlinge afstemming. 
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Een aantal keren per jaar wordt er een nieuwsbrief gemaakt en gedeeld. Zijn er 

tussendoor bijzonderheden of nieuwtjes dan worden leden via e-mail geïnformeerd en 

wordt de informatie op de website geplaatst. Ook wordt gebruik gemaakt van Social 

Media en Whatsapp. 

 

Onderhoud 

Afgelopen jaar is weer een schoonmaakrooster gemaakt en verspreid m.b.t. het 

schoonmaken van de hol en de toiletten. We ervaren dat niet iedereen zich houdt aan 

deze afspraken. 

Met een kleine groep vrijwilligers proberen we de vereniging te runnen en te 

onderhouden. We ervaren dat dit niet altijd meevalt. Soms wordt er een klusdag of 

avond georganiseerd. Zo ook afgelopen juni. Ook dan is de opkomst helaas beperkt.  

De rijbakken worden trouw onderhouden door Henk Heikens. Tot slot is er ook weer de 

nodige energie gestoken in de financiële administratie door Viola. 

 

Verduurzaming manege 

Vorig jaar is de kleine inrijhal voorzien van ledverlichting. Afgelopen jaar die van de 

grote rijhal. Daarnaast is er een warmtepomp in de kantine geïnstalleerd, er komt 

binnenkort nog een boiler en afgelopen september zijn er 33 zonnepanelen op het dak 

van de grote rijhal geplaatst en aangesloten. Deze acties zijn op initiatief van de 

Stichting gedaan. De Stichting is eigenaar van de accommodatie. De totale kosten van 

deze verduurzamingsmaatregelen zijn ruim € 20.000. Deze zijn gedekt door ongeveer 

1/3e  renteloze lening en een gift van € 7.500 via de gemeente. Daarnaast loopt er een 

subsidieaanvraag bij het rijk wat ook ongeveer 1/3e van de kosten moet dekken. 

 

Bijzondere prestaties leden 

Met regelmaat worden er door onze leden bijzondere prestaties geleverd bij KRING 

wedstrijden, regio kampioenschappen, de hippiades bij de KNHS in Ermelo en Nederland 

Kampioenschappen. Dit jaar was Lisa Jager Drents Kampioen en Ruben Ellermann 

Nederlands Kampioen Eventing. 
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Tot slot 

Het aantal leden van de vereniging is het afgelopen jaar ongeveer gelijk gebleven.  

Voor een sluitende begroting blijft het nodig extra inkomsten te genereren. Dit gebeurt 

door middel van het organiseren van wedstrijden, activiteiten of acties. We ontvangen 

geld van sponsoren en huur van de stallen. Ook hebben we de rijhallen en kantine een 

aantal keren verhuurd.  

De kleine rijhal wordt regelmatig verhuurd voor een hondentraining onder begeleiding 

van Charlotte en ontvangen we inkomsten van Roos Stoop die eens per maand praktijk 

houdt in de manege. Door middel van de verduurzamingsmaatregelen hebben we 

structurele kosten kunnen reduceren. Dit alles is nog niet voldoende voor een sluitende 

begroting. Een oproep voor hulp bij het organiseren van activiteiten, onderhoud, zoeken 

van sponsoren blijft een belangrijk aandachtspunt voor het voorbestaan van onze 

manege. 

Een toelichting op de financiën van de vereniging wordt afzonderlijk in de ALV 

behandeld. 


